

Senator MacDonald having resigned the Chairmanship, the Clerk of the Committee presided over the election of the new Chairman.

Senator Forrestall moved,—That Senator Oliver do take the Chair as Chairman of this Committee.

The question being put on the motion, it was adopted.

The Clerk of the Committee declared Senator Oliver duly elected Chairman of the Committee.

The Committee considered its future business with respect to its pre-study of Bill C-62, *An Act respecting telecommunications*.

Senator MacDonald moved,—That the Committee authorize transferring \$1,000 from the line object "Travel Expenses" to the line object "Membership and Registration Fees" in its legislation budget for the fiscal year ending March 31, 1993.

After debate,

The question being put on the motion, it was adopted.

At 10:05 p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Denis Robert

Clerk of the Committee

Le sénateur MacDonald ayant démissionné de sa charge de président, le greffier du Comité préside l'élection d'un nouveau président.

Le sénateur Forrestall propose—Que le sénateur Oliver occupe le fauteuil en tant que président du Comité.

La question, mise aux voix, est adoptée.

Le greffier du Comité déclare le sénateur Oliver président dûment élu du Comité.

Le Comité étudie les travaux futurs qu'il mènera dans le cadre de son étude préalable du projet de loi C-62, *Loi concernant les télécommunications*.

Le sénateur MacDonald propose—Que le Comité autorise le transfert de 1 000 \$, de l'article d'exécution «Frais de voyage» à l'article «Frais d'adhésion et d'inscription», dans le budget de législation pour l'année se terminant le 31 mars 1993.

Après délibéré, la question, mise aux voix, est adoptée.

A 22 h 05, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: